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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialförsäkringsminister Annika Strandhäll (S)

2016/17:1424 Myndigheternas informationsarbete i fråga om svenskt snus

Myndigheternas information kring riskerna med tobaksbruk ska bygga på 
saklighet och beprövad vetenskap. Enligt en ny stor vetenskaplig studie från 
Karolinska Institutet finns det inget samband mellan bruket av svenskt snus och 
en förhöjd risk att utveckla bukspottkörtelcancer. I studien har över 400 000 
personer medverkat och av dessa har 30 procent varit snusare. Studien är den 
största i sitt slag och har pågått under en längre tid än tidigare studier.

Det informationsarbete som bedrivs av svenska hälsomyndigheter har hitintills 
utgått från äldre studier som varit såväl mindre i omfång som inriktade på att 
mäta även andra bruk av tobak än det som sker genom snusande av svenskt 
snus. Nu när det finns mer säker kunskap tillgänglig borde det förändra hur 
myndigheterna kommunicerar i dessa frågor. 

Med anledning av detta vill jag fråga socialförsäkringsminister Annika 
Strandhäll:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att försäkra sig om att 
myndigheternas informationsarbete i fråga om svenskt snus är uppdaterat i 
enlighet med det aktuella kunskapsläget?

………………………………………

Jan R Andersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-18
Besvaras senast
2017-05-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


